Genetically Modified Organisms (Control of Release) Ordinance

(Cap.607) is now in effect



Genetically Modified Organisms for Food, Feed or Processing are Regulated

Enquiries

Biodiversity Conservation Division

Agriculture, Fisheries and Conservation Department

Tel.: 2150 6947 Fax.: 2314 2802 GMOs Register: http://www.afcd.gov.hk/gmo



Genetically Modified Organisms (Control of Release) Ordinance, Cap. 607, is now in effect

Genetically Modified Organisms for Food, Feed or Processing are Regulated

Enquiries:

Biodiversity Conservation Division

Agriculture, Fisheries and Conservation Department

Tel.: 2150 6947 Fax: 23142802

http://www.afcd.gov.hk/gmo

對你有何影響? How you are affected?

在進口或出口擬作食物或飼料而直接食用或擬作加工 的基因改造生物時,供應商需符合文件規定。

Traders should comply with the documentation requirements when importing or exporting genetically modified organisms (GMOs) intended for direct consumption as food or feed or for processing (GMOs –FFP).



對你有何影響? How you are affected?

在進口或出口擬作食物或飼料而直接食用或擬作加工的基因改造生物時 ,供應商需符合文件規定。

Traders should comply with the documentation requirements when importing or exporting genetically modified organisms (GMOs) intended for direct consumption as food or feed or for processing (GMOs –FFP).



經過加工處理的基因改造食物,例如由基因改造粟 米所製成的食用油及由基因改造大豆所製成的豆奶 ,不是基因改造生物,並不受條例管制。

Processed GM foods, such as oil produced from GM maize or soya milk produced from GM soya bean, are not regarded as GMOs under the regulation of the Ordinance.



進口擬作食物或飼料而直接食用或擬作加工的基因改造生物,不需要申 請事先核准。

The import of GMOs-FFP does not require prior approval.

經過加工處理的基因改造食物,例如由基因改造粟米所製成的食用油及由基因改造大豆所製成的豆奶,不是基因改造生物,並不受條例管制。 Processed GM foods, such as oil produced from GM maize or soya milk produced from GM soya bean, are not regarded as GMOs under the regulation of the Ordinance.